

关于举办“贺兰山东麓葡萄与葡萄酒国际学术会议”的 通知（第一轮）

为了促进葡萄与葡萄酒学科学术交流，展示国内外葡萄与葡萄酒科学研究进展，提升科研技术水平和创新能力，由宁夏大学、宁夏回族自治区葡萄产业发展局联合举办的“贺兰山东麓葡萄与葡萄酒国际学术会议”将于2018年9月7日至10日在宁夏银川召开。

近年来，宁夏贺兰山东麓葡萄酒产业发展迅速，葡萄种植及葡萄酒生产水平有很大提高，但和世界其它产区一样，葡萄与葡萄酒生产面临诸多问题，阻碍了葡萄与葡萄酒产业的进一步发展，会议将围绕这些领域的最新研究进展及热点问题，邀请来自中国、美国、法国、澳大利亚等国的十多位知名专家学者做专题报告和交流，全面展现葡萄与葡萄酒领域最新成就及发展趋势。热忱欢迎各位嘉宾光临！

一、会议组织机构

主办单位：宁夏大学
宁夏回族自治区葡萄产业发展局
承办单位：宁夏大学葡萄酒学院
宁夏葡萄与葡萄酒研究院
宁夏贺兰山东麓葡萄与葡萄酒国际联合会
宁夏国际葡萄酒交易博览中心

二、会议主题

- 葡萄抗寒（旱）育种及栽培
- 葡萄与葡萄酒微生物
- 葡萄与葡萄酒风味化学
- 大数据与风土研究
- 优质葡萄与葡萄酒生产等

三、会议时间、地点

2018年9月7日报到，8日-10日在宁夏银川市宁夏大学召开。

四、会议费

1200元/每人。

五、会议食宿安排

食宿统一安排，费用自理。

六、会议日程安排

日期	时间	内容
9月7日	全天	报到
9月8日	上午	开幕式，大会报告

	下午	专题报告
	晚上	欢迎晚宴
9月9日	上午	专题报告
	下午	专题报告
	晚上	晚餐
9月10日	上午	宁夏大学葡萄酒学院、葡萄与葡萄酒研究院、宁夏贺兰山东麓葡萄酒博览中心等参观
	下午	产区酒庄参观
	晚上	欢送晚宴

七、会议注册

联系人：王大伟；金刚

电话：13709510498；18095130797

E-mail: 397522869@qq.com; jin.gang@nxu.edu.cn

通信地址：宁夏银川市西夏区开元东路8号宁夏大学葡萄酒学院

邮编：750021



宁夏回族自治区葡萄产业发展局

2018年6月25日



**International Conference on Vine and Wine
in Eastern Foot of Helan Mountain
September 7th-10th, 2018
(First Announcement)**

In order to promote the academic exchange of vine and wine science, show the progress of the scientific research on vine and wine at home and abroad, improve the levels of scientific research and innovation, the “International Conference on Vine and Wine in Eastern Foot of Helan Mountain” will be held by Ningxia University and Administration of Development of Grape Industry of Ningxia Hui Autonomous Region from September 7th to 10th, 2018 in Yinchuan.

In recent years, wine industry in Eastern Foot of Helan Mountain has developed rapidly. And the levels of grape planting and wine production have been greatly improved. However, as in other regions of the world, the production of grape and wine is facing many problems, which is blocking the further development of grape and wine industry. The conference will focus on the latest research progress and hot issues in these fields. Experts and scholars from China, the United States, France, Australia and other countries will give presentations to fully demonstrate the latest achievements and development trends in the field of vine and wine. We warmly welcome all the attendances' coming.

1. Organization

Host Organization

- Ningxia University
- Administration of Development of Grape Industry of Ningxia Hui Autonomous Region

Executive Organization

- Wine School of Ningxia University
- Ningxia Grape & Wine Research Institute
- International Federation of Vine and Wine of Helan Mountain's East Foothill of Ningxia
- Ningxia International Wine Trade Exposition Center (Company Limited)

2. Topics of the Conference

- Cold Resistant (Drought) Breeding and Cultivation of Vine
- Grape and Wine Microbes
- Grape and Wine Flavor Chemistry
- Megadata and Terroir
- High Quality Grape and Wine Production.

3. Dates and Location

Registration: September 7th, 2018; **Reports:** September 8th-10th, 2018

Location: Ningxia University, Yinchuan, Ningxia, China.

4. Conference fee

1200 RMB per person.

5. Boarding and Lodging Arrangements

The accommodation will be arranged in a unified way, and the cost is self-care.

6. Schedule

Dates	Time	Contents
Sep. 7th	All day	Registration
Sep. 8th	8:30-12:00	Opening ceremony; Keynotes
	14:00-17:00	Oral presentations
	18:30	Welcome Dinner
Sep. 9th	8:30-12:00	Oral presentations
	14:00-17:00	Oral presentations
	18:30	Dinner
Sep. 10th	8:30-12:00	Visiting Wine School of Ningxia University, Ningxia Grape & Wine Research Institute, Eastern Foot of Helan Mountain Expo Hall, etc.
	14:00-17:00	Winery Tour
	18:30	Farewell Dinner

7. Registration

Contact: Mr. Wang Dawei; Dr. Jin Gang

Phone: 13709510498; 18095130797

E-mail: 397522869@qq.com; gjinwine@hotmail.com

Address: Wine School of Ningxia University, No. 8 Kaiyuan East Road, Xixia District, Yinchuan, Ningxia, China.

Zip code: 750021

